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MÖTESINSTANS PUNKTER 

Arbetsutskott 2023-10-12 1-12 

DATUM FÖR MÖTET  TID PLATS 

12 oktober 2023 18:00 – 21:45 S:t Peders församlingshem 

NÄRVARANDE 

 

Lars Ivarsbo 

Annica Hamnegård Claesson 

Lars Olsson 

Jan-Åke Bernsten 

 

Per-Martin Andersson, kyrkoherde 

Magdalena Hellberg, kyrkokamrer 

Tove Ammedalen, controller Servicebyrån, punkt 1-4 

 

Sammanträdesprotokoll 
  

Utses att justera: Jan-Åke Bernsten 

 

 

Underskrifter: Sekreterare  

 Magdalena Hellberg 

 Ordförande  

 Lars Ivarsbo 

 Justerare  

 Jan-Åke Bernsten 

 

 

 

Justerat datum: 2023-10-30 
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1. Sammanträdets öppnande 

 

Upprop genomfördes. 

 

 

2. Val av protokollsjusterare 

 

Det beslutades att Jan-Åke Bernsten justerar protokollet 

 

 

3. Fastställande av föredragningslista 

 

Arbetsutskottet godkände dagordningen med följande tillägg: 

Punkt 12 – Övriga frågor.  

 

4. Budget 2024 

 

Tove Ammedalen, controller från Servicebyrån redogjorde för aktuell arbetsbudget för år 2024.  

 

Arbetsutskottet samtalade kring budgetförslaget med ett beräknat resultat på omkring -1,9 

miljoner. Diskussionerna ledde fram till en del tillägg och justeringar av planerade projekt.  

 

En sammanställning av planerade underhållsprojekt och investeringar för budget 2024 och 

planåren 2025-2026 kommer att presenteras i budgetskrivelsen på kommande 

kyrkorådssammanträde.  

 

Efter diskussion och justeringar kommer en budget som visar på ett minusresultat på -2,148 

miljoner kr att läggas fram.  

 
Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kyrkorådet att föreslå kyrkofullmäktige att anta det reviderade förslaget 

till budget 2024.  

 

 

5. Utökad snöröjning vid Skepplanda kyrka 

 

Anbud från Ale MaskinTjänstAB gällande snöröjning vid Skepplanda kyrkas parkering samt 

gångstråket på baksidan av kyrkan gicks igenom. Uppdraget att ploga parkeringen har tidigare 

utförts via PEAB men de ansvarar inte längre för detta uppdrag. 

 
Beslut 
Anbudet för plogning av parkering utanför kyrkan antas. 

Anbudet för plogning av gångstråk på baksidan av kyrkan antas under förutsättning att grusning 

sker i samband med att plogning utförs.  
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6. Kyrkoherdens rapport 

 

Per-Martin redogjorde för personalrelaterade frågor.  

 

- Skyddsronder är genomförda, den fysiska arbetsmiljön är i och med detta undersökt.  

 

- Medarbetarundersökningen Akka är genomförd. Den psykosociala arbetsmiljön är i och med 

detta undersökt. Tyvärr visar resultatet att Skepplanda pastorat ligger något under 

riksgenomsnittet. De frågeområden som vi kommer behöva arbeta vidare med för att förbättra 

är: Styrning och ledning, Ledarskap, Struktur, Social arbetsmiljö och Likabehandling. 

Området Motivation får ett bättre resultat vilket är glädjande för att kunna ta tag i och arbeta 

vidare med utmaningarna.  

 

- Vaktmästeriets båda bilar är trasiga vilket är väldigt allvarligt. En ny bil är beställd men 

kommer som tidigast i december månad.  

 

- Annons för den vakanta tjänsten som fastighets- och kyrkogårdsföreståndare är nu publicerad 

på hemsidan och kommer i diverse tidningar i nästa vecka. När det blir dags för intervjuer bör 

två grupper intervjua, den ena bestående av två representanter från AU och kyrkoherde, den 

andra bestående av personalrepresentanter och fackliga företrädare.  

 

- Annons för säsongsanställda kyrkogårdsarbetare kommer ut inom kort.  

 

- En ny handlingsplan för konfirmandarbetet är upprättad.  

 

- Per-Martin och Jane har deltagit i en digital kurs om beredskap- och krigsplacering. Ett 

fortsatt arbete med detta kommer att återupptas i januari 2024. Kyrkorådet ska få anta en mall 

för detta ändamål.  

 

Arbetsutskottet godkände kyrkoherdens rapport. 

 

 

7. Anmälan delegationer 

 

Per-Martin anmälde följande delegationsbeslut till arbetsutskottet: 

-Ann-Sofi Solstrands anställning som kyrkogårdsarbetare är förlängd tom 2024-02-04. 

 

Arbetsutskottet godkände redovisningen.  

 

 

 

8. Ekonomisk rapport 

 

Magdalena informerade om att införandet av fastighetssystemet är på gång, ansvarig från stiftet 

sammanställer uppgifter och systemet beräknas vara i drift i slutet av november. 

 

Gravskötselpriserna har inte höjts på flera år men kommer att höjas, i snitt 10 % inför år 2024. Då 

priset för material och kostnader för bland annat ansvarig personal har stigit är det rimligt att 

priserna höjs. Förslag med de uppdaterade gravskötselavgifterna kommer att gå med i kallelsen 
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till nästa kyrkoråd.   

 

Arbetsutskottet godkände den ekonomiska rapporten. 

 

 

9. Uppföljning aktuella projekt 2023 

 

Deltagarna uppdaterade varandra på pågående projekt som rör fastigheter.  

 

- En läcka på taket i Skepplanda församlingshem kommer att lagas samt att en ny värmekabel 

för att smälta snö och därmed förhindra kommande läckor är beställd.  

- Ett serviceavtal för pastoratets handikapp-dörröppnare kommer att beställas.  

- Arbete med att få till en nödutgång från vaktmästeriet i Skepplanda är påbörjat.  

 

Arbetsutskottet godkänner genomgången.  

 

 

10. Biskopsvisitation 

 

Planering inför biskopsvisitationen diskuterades.  

 

Arbetsutskottet noterade informationen.  

 

 

11. Sammanträdestider vår 2024 

 

En sammanställning av föreslagna sammanträdestider inför våren 2024 gicks igenom. 

 
Beslut 

Arbetsutskottet fastställer sina egna sammanträdestider för vår 2024. 

Arbetsutskottet föreslår kyrkorådet att fastställa sammanträdestiderna för kyrkorådet.  

 

 

12. Övriga frågor 

 

Problem och möjliga åtgärder med att de båda bilarna på vaktmästeriet är trasiga diskuterades. Det 

beslutades att reparera den ena bilen, Caddyn, för en uppskattad kostnad av 10 tkr.  

 

Den andra bilen, pickupen, är utdömd och det beslutades att det får hyras in en bil till dess att den 

nyligen beställda ersättningsbilen är på plats, förhoppningsvis i december månad.  

 

Informationen noterades.  

 

 

Mötet avslutades kl 21:45.  

 

 

 


